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PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR XXXIII/13 

Z SESJI RADY GMINY KOBIERZYCE 

Z DNIA 27 września 2013 ROKU 

  

XXXIII Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 9.00  przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław 

Czerwiec, który  przywitał radnych i przybyłych gości.  

Obecni na posiedzeniu byli również:  

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz /Kancelaria Casus Iuris/ 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Proszę o wpisanie w punkcie 19 : Podjęcie 

uchwały w sprawie odpowiedzi na wezwanie Pana Łukasza Bąka do usunięcia naruszenia prawa. 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 

Za – jednogłośnie 

Stwierdzam, że porządek  obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXIII Sesji Rady Gminy Kobierzyce. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy. 
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4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2013 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Celowego Związku Gmin pod nazwą „Związek 

Międzygminny Ślęza-Oława”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania i wdrażania planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Kobierzyce oraz opracowania i wdrażania planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego w zakresie dotyczącym gminy 

Kobierzyce. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Bielany Wrocławskie w 

Gminie Kobierzyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Chrzanów w Gminie 

Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego przy ul. Witosa 15 w Kobierzycach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat 

lokalu użytkowego w Kobierzycach przy ul. Witosa 15. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

obszaru położonego przy ul. Nektarowej w północno-wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

obszaru położonego przy ul. Ładnej w południowo-zachodniej części wsi Księginice. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 27 sierpnia 

2013r. na stwierdzenie nieważności ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXXI/464/13 z dnia 

21 czerwca 2013r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Przystankowej z ul. Rekreacyjną w środkowo-zachodniej 

części obrębu Ślęza. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Biskupice Podgórne. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na wezwanie Pana Łukasza Bąka do usunięcia naruszenia 

prawa 

20. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy Kobierzyce. 

21. Interpelacje radnych. 

22. Zapytania radnych i sołtysów. 

23. Wnioski i sprawy różne.  

24. Zakończenie obrad.                                                                        

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem protokołu z XXXII Sesji 

Rady Gminy? 

Za – 12 osób 
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1 osoba wstrzymała się o d głosu 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał informacje z działalności w okresie 

międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

W dniach 13-15 września w Pradze odbyło się spotkanie gminy Kobierzyce z czeską gminą Koberice, 

a wczoraj odbyło się w ambasadzie spotkanie samorządów współpracujących – na zaproszenie pani 

Ambasador udział wziął pan wójt oraz zastępca wójta. 

Kolejna sesja jest zaplanowana na dzień 25 października 2013 r. godz. 9.00. 

16 października we Wrocławiu odbędzie się szkolenie z udziałem członków Komisji Rewizyjnej, 

Przewodniczącego Rady Gminy i pracownika Biura Rady n.t. „Skarga na organy administracji 

publicznej jako odformalizowany środek obrony interesów obywateli”  

 

Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odczytał sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik 

nr 2/ . 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Jako przedstawiciel Policji chcę serdecznie 

podziękować państwu za to, że chcieliście zainwestować w Policję, która działa na rzecz wszystkich 

naszych mieszkańców. Komendant podtrzymał zapisy umowy – będzie 10 policjantów plus 2 

drogowych. Powiedziałem, że nie wyposażamy wnętrz, tyle już wyasygnowaliśmy, że wystarczy. 

 

Ad.6. 

Radna Kasprzyk: Jeżeli WPF wynika ze zmian budżetu to należy zmienić kolejność. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Ustawa mówi, że WPF najpierw a potem zmiana budżetu. 

Radna Kasprzyk: Proszę mi pokazać punkt ustawy, w którym jest tak napisane.  

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Na wniosek p. Kasprzyk najpierw omówimy 

zmiany budżetu a potem WPF, a przegłosujemy w kolejności porządku obrad. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Kobierzyce na 2013 rok. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Radna Kasprzyk: Na stronie 2 – czym spowodowane jest zwiększenie na mycie wiat 

przystankowych i sprzątanie ? Była duża kwota na sprzątanie. 55 tys. na upowszechnianie kultury 

fizycznej i sportu – czego ta kwota ma dotyczyć? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Pierwsze zadanie jest związane ze zwiększoną ilością wiat. 
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Skarbnik Gminy Maria Prodeus: 55 tys zł – planowane zwiększenie związane jest ze 

stowarzyszeniem KPR – zwiększony zakres zadań w związku z awansem. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: KPR awansował do I Ligii, ilość meczy zwiększyła się 

2 razy, jeżdżą po całej Polsce, wydatek jest związany głównie z komunikacją. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIII/489/13 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIII/490/13 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2013 rok. 

 

Ad.8. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały w  sprawie zmiany statutu Związku 

Międzygminnego Ślęza-Oława. 

 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych /radna Regulska opuściła salę obrad/ z 15 członków 

ustawowego składu Rady, 

 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

 Nr XXXIII/491/13 w sprawie zmiany statutu Celowego Związku Gmin pod nazwą: "Związek 

Międzygminny Ślęza-Oława". 

 

Ad.9. 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Radna Ziomek: Chodzi o wiatraki i solary? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Nie chodzi o to. Chodzi np. o wymianę kotłowni, transport zbiorowy. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych /radna Regulska wróciła na  salę obrad/ z 15 

członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr  XXXIII/492/13 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania i wdrażania 

planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Kobierzyce oraz opracowania i wdrażania planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego w zakresie dotyczącym 

gminy Kobierzyce 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIII/493/13 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Bielany 

Wrocławskie w Gminie Kobierzyce 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie: 
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Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIII/494/13 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Chrzanów w Gminie 

Kobierzyce 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

 

nr XXXIII/495/13 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego przy ul. Witosa 15 w Kobierzycach 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIII/496/13 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony do 

3 lat lokalu użytkowego w Kobierzycach przy ul. Witosa 15 

Ad.14. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIII/497/13 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania obszaru położonego przy ul. Nektarowej w północno-wschodniej części wsi 

Bielany Wrocławskie 

Ad.15. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIII/498/13 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania obszaru położonego przy ul. Ładnej w południowo-zachodniej części wsi 

Księginice 

Ad.16. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXXIII/499/13 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 27 sierpnia 

2013r. na stwierdzenie nieważności ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXXI/464/13 z 

dnia 21 czerwca 2013r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Przystankowej z ul. Rekreacyjną w 

środkowo-zachodniej części obrębu Ślęza 

Ad.17. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 
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Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

 nr XXXIII/500/13 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce 

Ad.18. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIII/501/13 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Biskupice Podgórne 

Ad.19. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych /radny Kmiecik opuścił salę obrad/ z 15 członków 

ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” przy 3 osobach wstrzymujących się od głosu podjęła uchwałę  

nr XXXIII/502/13 w sprawie odpowiedzi na wezwanie Pana Łukasza Bąka do usunięcia 

naruszenia prawa 

Ad.20. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Przyszedł czas, żeby zająć się statutem, 

dostosować go do obowiązujących przepisów prawa. Zgłaszam propozycje: 

1. Radna Regulska 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy wyraża Pani zgodę? 
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Radna Regulska: Tak, wyrażam zgodę. 

2. Radny Rytelewski 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Rytelewski: Tak, wyrażam zgodę. 

 

3. Radny Stadnik 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Stadnik: Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z państwa ma jeszcze jakieś propozycje? 

4. Radny Czerwiński 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Czerwiński: Tak, wyrażam zgodę. 

5. Radny Węgłowski 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Węgłowski: Tak, wyrażam zgodę. 

Radna Ziomek: Bardzo dziękuję, bo to był wniosek Klubu Gminne Forum Praworządności, po 

dwóch latach wprawdzie, ale jest procedowany. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych /radny Kmiecik, radny Muraczewski Z. opuścił salę 

obrad/ z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę  

 

nr XXXIII/503/13 w sprawie powołania doraźnej 

 Komisji Statutowej Rady Gminy Kobierzyce 

 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Zarządzam 10 minut przerwy w celu wyboru 

przewodniczącego Komisji Statutowej. 

10 minut przerwy 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy dokonaliście państwo wyboru? 
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Radny Stadnik: Tak wybraliśmy, Przewodniczącą Komisji została Radna Regulska. 

 

Ad.21. 

Brak 

Ad.22. 

Brak. 

Ad.23. 

Radna Kasprzyk odczytała prośbę do Wójta Gminy Kobierzyce o wykaz niewykorzystanych 

urlopów wypoczynkowych kadry kierowniczej Urzędu Gminy / załącznik nr 3/ oraz wniosek 

skierowany do Rady Gminy Kobierzyce o włączenie do programów profilaktycznych szczepienia 

dzieci do 2-go roku życia przeciwko pneumokokom/ załącznik nr 4/. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Wypłata ekwiwalentu możliwa jest tylko wtedy gdy nastąpi 

rozwiązanie stosunku o pracę a ponieważ nie wypowiedziano mi umowy o pracę nigdy nie 

otrzymałem ekwiwalentu za niewykorzystane urlopy. 

Radna Kasprzyk: Chciałam wrócić do zebrania wiejskiego w Kobierzycach – byłam zniesmaczona 

pańską postawą. Zgłosiłam wniosek – nie swój lecz pańskiego pracownika – o zrobienie chodnika na 

trasie od szkoły do GCKiS. Na jakim etapie jest przebudowa ulicy Bukowej? Co było powodem, że w 

czerwcu nie otrzymaliśmy odpowiedzi na pytania dotyczące budżetu? Było to nieeleganckie. W jaki 

sposób Pan jako szef wyszedł z tej sytuacji? Budynek Policji – powiedzieliśmy A to powiedzmy B – 

należy założyć do budżetu na rok 2014 podstawowe wyposażenie budynku Policji. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Policja to nie jest nasz budynek a myślę, że Policja 

sobie z wyposażeniem poradzi. Chodnik – przebudowujemy cały ciąg tej części Kobierzyc. 

Radna Kasprzyk: To nie był mój pomysł tylko pomysł 4 osób a moim obowiązkiem jako radnej było 

zgłosić wniosek. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: 3 października odbędzie się wspólna komisja m.in. na 

temat gospodarki odpadami. 

Radna Ziomek: Dobrze byłoby, żeby zawrzeć z firmą umowę na dostarczanie kontenerów np. na 

cegły rozbiórkowe. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: PSZOK nie jest do takich odpadów, ale PSZOK w 

Tyńcu nad Ślężą już tak, do 10 ton bezpłatnie w ciągu roku. Będzie rozmowa z firmą Veolia to 

ustalimy, proszę przygotować swoje uwagi, wnioski. 

Radna Ziomek: Szkło- po co nam rozdzielenie na szkło białe i kolorowe? 

Mecenas Kwaśniewicz: Nie możemy tego zmienić, bo firmy które przystąpiły do przetargu mogły by 

mieć pretensje, że gdyby wiedziały to złożyłyby inną ofertę. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest coraz lepiej, ale jeszcze zbieramy uwagi 

mieszkańców, żeby system usprawnić. 
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Radna Kasprzyk: Na 3 października proszę o przygotowanie kosztów związanych z ustawą 

śmieciową. 

Ad.24. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Zamykam XXXIII Sesję Rady 

Gminy. 

Załączniki stanowią integralną część protokołu - liczba załączników: 4. 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20130927 

 

Protokołowała:                                                                                       Przewodniczący Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                          Czesław Czerwiec 

 

 

 

 

 


